
 
  

 
 

Bestyrelsesmøde i GNG den 1. oktober 2023 kl. 10-12 på Teams  

 

Deltagere: Marianne, Anders, Per, Aksel & Judi 

Afbud fra: Jens og Michael 

 

Dagsorden og referat 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt 

2. Valg af referent 

a. Judi 

3. God skik på online bestyrelsesmøder 

a. Husk at række hånden op når vi har bemærkninger, så vi får den gode dialog. 

4. Indkomne henvendelser fra grundejere 

a. Henvendelse om antal af fastboende grundejere i Gjerrild. Antallet er p.t. godt 20. 

b. Grundejer der er i gang med at sælge, forespurgt om referat og seneste regnskab etc, er 

henvist til hjemmesiden. 

c. Henvendelse fra Grundejerforeningen Fridavej om effekten af fartbegrænsende tiltag. 

 

5. Etablering af nye vejbump 

a. Entreprenør er færdig med at køre grus på Betinavej. Bestyrelsen håber hermed at undgå 

de mange huller, som vejen hurtigt får efter regnvejr. Entreprenøren forventer at færdiggøre 

vejbump i løbet af kort tid. 

Annavej er så godt som færdig. Vejen rettet ud, også her for at undgå, at der opstår huller, 

der kommer af, at man svinger for at komme igennem chikanen. Entreprenøren er ved at 

være godt igennem. Flere grundejere har allerede tilkendegivet, at det nye vejbump har god 

effekt. Sten og reflekser, som er nedtaget, kan muligvis bruges andet sted. Bestyrelsen 

afventer med stillingtagen hertil, vi har set effekten af det nye bump, og evt. yderligere 

foranstaltninger på eksisterende vejbump. 

b. De først etablerede asfalt vejbump på Annavej: Leverandøren har besigtiget dem sammen 

med bestyrelsesmedlem. Udsagnet er, at bumpene er korrekt udført, og at vi har fået den 

type bump, vi har bestilt. De kan ændres, så de er mere effektive, men det betyder, at de 

ikke længere er etableret i henhold til forskrifterne. Derfor forsynes asfaltbump i første 

omgang med pullerter, lige så snart økonomien tillader det. Der indhentes tilbud på dette.  

  



 
  

 
 

6. Vejvedligehold 

a. Entreprenør har lagt et ordentlig lag grus på Betinavej. Vi håber, at den nye blanding af grus 

vi har fået virker efter hensigten. Det er samme blanding, som de bruger i Fjellerup.  

Vi ser på om alle vejene trænger til en omgang.  Formanden tager en snak med 

entreprenøren. 

 

7. Dialog med Norddjurs Kommune vedr. hastighed på Langholmvej og hajtænder 

a. Kommunen oplyser, at han har talt med kollega, og de er begge enige om, at det er en 

opgave i regi af kommunen at gen opmåle hajtænder, når det er udkørsel til en kommunal 

vej.   

 

b. Kommunen har talt med politiet. Politiet er positivt indstillet overfor at sætte 30 km’s 

hastighedsskilte langs Langholmvej, og dermed også for at flytte zoneskiltene ind på 

stikvejene. De afventer dog den nye trafiktælling, der forventes gennemført inden for en 

måned. GNG tilslutter sig dette.  

Kommunen har lovet at give melding, når der er nyt enten vedr. hajtænder eller 

trafikmelding, som han også sender til GNG til orientering, så snart denne er læst ind.  

 

8. Regnskab 

a. Regnskab gennemgået, intet at bemærke. 

9. Test af digitalt bestyrelsesdrev 

a. Enkelte bestyrelsesmedlemmer mangler at aflevere en Gmail adresse. Formanden laver en 

test, når alle bestyrelsesmedlemmer har en Gmail. 

10. Næste møde i bestyrelsen 

a. Næste møde er 11.11.23 kl. 16-17 i Gjerrild. 

11. Eventuelt 

a. Bevoksning i rabatterne.  

Mange steder er rabatterne tilvoksede. Det er problematisk for trafiksikkerheden for 

gående i området, der ikke kan trække ind i rabatterne. Der blev skrevet ud i sidste mail til 

medlemmerne af grundejerforeningen med høflig opfordring til beskæring sammen med 

reglerne. Der er aktuelt talt med 2 grundejere, virker til at det er positivt modtaget.  

Bestyrelsen har valgt at rette direkte henvendelse på mail til de grundejere, hvor 

beplantningen trænger kraftigt til beskæring. Vejene bliver besigtiget (Per ser efter på B-

vejene og Aksel på venstre side af Langholmvej), hvorefter der sendes mail til de 

pågældende grundejere med en folder om kravet fra myndighederne. 

b. På sidste Generalforsamling viste sig et behov for vedtægtsændringer. Processen opstartes 

nu for at være i god tid. Der kommer et oplæg fra dirigenten. 

Marianne Slot 

Fungerende formand 


